
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 13.februar kl. 17.00 – 20.30  

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Indkaldte: Christian, Klaus, Henriette, Christina, Jesper, Mette, Lykke, Irma, Egon 

Annemette, Trine, Lykke E N, Elisabeth, Agnes (elevrådsrepræsentant), Sebastian 

(Elevrådsrepræsentant) 

Gitte og Tina fra kantinerne på Viby skole. 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form 

 

Tid 

1. 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

 

 

 

 

 

 

17.00 

2. Nyt fra elevrådet Agnes og Sebastian beretter om nyt fra 

elevrådet. 

Mødet i januar – elevrådet er tilmeldt en 

skraldedag, hvor alle klasser skal bruge 

minimum 2 lektioner på at samle skrald. Den 

klasse der samler mest skrald får en præmie. 

Det er Danmarks Naturfredningsforening der 

står for skraldedagen. 

 

17.00-17.05 

3 

 

 

 

 

Kantinen (de to 

kantinebestyrere 

deltager og vi går i 

kantinen). 

 

Se bilag  

SB ønsker kantinens input med henblik på 

udarbejdelse af lokalt princip for den gode 

kantine: 

 

- Hvad der lægges til grund for menuen? 

- Hvad der sælger bedst? 

- Hvordan måles økologiprocenten? 

- Hvordan kan vi blive ekstra stolte af vores 

kantineudbud? 

- Forslag til udbud i kantinen 

- Erfaringer i forhold til vikardækning af 

kantinen 

Gitte og Tina fortæller om kantinernes 

udvalg. De fortæller om økologi og hvordan 

de sammensætter menuer, hvad der sælger 

bedst og hvordan de nytænker i forhold til 

udbud og efterspørgsel. 

Elevrådene inddrages også i forhold til 

ønsker af udbud. 

17.05-17.30 

4. Orientering om 

økonomien og 

vedtagelse af budget 

(udvidet bilag – uddeles 

ved mødet) 

 

- Afrunding af regnskabsåret 2023. 

 

- Drøftelse og spørgsmål i forhold til udkast 

til budget for 2024 

 

- Vedtagelse af budget 2024 

 

17.30-18.30 



 
Annemette gennemgår budgettet for 2024. 

Posterne gennemgås overordnet, og 

budgettets opbygning gennemgås. 

Annemette fortæller om ”Viben”, som er Viby 

skoles melleform, som vi ønsker opstart for i 

august 2024.  

Annemette fortæller om kommende 

ansættelser i forhold til 1,4 mio. kr. puljen. 

 

Bestyrelsen ønsker samlet budget for 2023 

samt klassetildelinger til sammenligning i 

forhold til sidste budgetår. 

 

Punktet sættes på igen til næste møde. 

5. Spisning  18.30-18.50 

6. Ledelsessituationen Tanker i forhold til den forestående 

rekrutteringsproces af to nye ledere. 

Stillingerne påtænkes at blive slået op til 

besættelse 1. juni eller 1. august. 

 

18.50-19.05 

7. Skolebestyrelseskursus Opfølgning fra Skolebestyrelseskursus 

13.januar 

Klaus orienterer om kurset: 

Hvad kan en skolebestyrelse, hvad er 

rollerne og hvad skal man i en 

skolebestyrelse. Skolebestyrelsen skal føre 

tilsyn med skolens drift.  

Det er skolebestyrelsen opgave at lave 

principper, som ledelsen skal udmønte i 

praksis.     

19.05-19.25 

9. Principper Status og evt. beslutning vedr. principper 

under udarbejdelse: 

Princip for dannelse, sammenlægning og 

deling af klasser – Christian fremlagde. 

Princip for digital myndiggørelse – herunder 

skal SB evt tage stilling til en evt. 

mobilpolitik – Annemette fremlagde 

Princip for nikotinfri skole – forslag sendes til 

SB inden næste møde 

 

Alle principper tages på dagsordenen igen til 

godkendelse. 

19.25-19.45 

10. Forældreråd Nedsættelse af gruppe til identificering og 

kontakt til forældreråd, samt formålet med 

dette 

Deltagere: Klaus, Mette 

19.45-19.55 

11. Playback Beslutning om betaling for Playback 

Der er godkendt op til 1300 personer til 

Playback i hallen. Drøftelser for og imod 

forældrebetaling. 

Beslutning: Der skal ikke være betaling til 

arrangementet i år. 

19.55-20.05 

12. Opgavegrupper Nedsættelse af arbejdsgrupper vedr.: 

Årshjul – Christian, Jesper 

Status på skolens tilstand, herunder 

Vikardækning og medarbejderstatus – Mette, 

Christian 

Implementering og brug af meddelelsesbog – 

punktet udskydes til næste skoleår 

20.05-20.15 



 
Meddelelsesbog til dialog mellem elev, 

forældre og skole | Børne– og 

Undervisningsministeriet (uvm.dk)  
 

Formålet med grupperne er at identificere og 

skriftligt fremkomme med relevante 

spørgsmål, som vi har brug for svar på, samt 

etablere årshjul 

 

 

10. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

1) Ferieplan for kommende skoleår 

2) Revidering af antimobbestrategi (Morten, 

LKT lærer på Bueager, er med på et 

kommende SB-møde. 

3) Skolemælk 

4) Elevråd – skal de deltage på hele mødet? 

Tages på næste møde. 

5) Dagsorden og referat 

Dagsordenen skal lægges op på 

hjemmesiden inden mødet. 

20.15-20.25 

11. Evt. Sprog og tone 

 

Toiletforhold i forhold til piger i puberteten 

20.25-20.30 

 

 

 

 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog
https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog
https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-skoleudvikling/meddelelsesbog

